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Vážení spoluobčané, 

s blížícím se koncem roku 2022 se Vám dostává do rukou 

další vydání Dobrkovského zpravodaje. Zpravodaje, 

ve kterém se snažím zhodnotit minulé období a zároveň 

nastínit jakým směrem i nadále rozvíjet naši obec. Jaký 

tedy byl právě končící rok 2022? Už v minulém vydání 

zpravodaje, jsem vyjádřit jistý optimismus a víru v to, že 

po kovidových letech dojde k uklidnění situace a všichni se 

tak nějak vrátíme do starých zaběhlých kolejí a životů, na 

které jsme byli léta navyklí. Bohužel se ukázalo, že 

optimismus nebyl na místě a ke kovidu se přidala 

neutěšená mezinárodní politická situace, která velmi 

výrazně zasáhla do našich životů. Všichni se potýkáme 

s každodenní realitou nepříznivých zpráv, inflací a 

zdražováním prakticky všech komodit od energií až po 

potraviny, a to rozhodně na náladě ani optimismu nepřidá. 

Tato situace se samozřejmě nepříznivě dotýká i chodu a 

hospodaření obce, kdy nám neustále vzrůstají náklady na 

energie, zdražují se a narůstají náklady, což je odrazem 

narůstajících cen všech vstupních komodit stavebních 

materiálů, služeb a prací. Jsem rád, že jsme ještě v době 

před výrazným zdražováním zajistili výměnu oken a dveří 

v kapli, kulturním domě a obecním úřadě. Na kulturním 

domě jsme navíc snížili a zateplili stropy a schodiště. 

Věříme, že i díky těmto krokům dojde k výrazným úsporám 

za topení. Další provozní úspory za energie očekáváme i 

v prodejně potravin, kde jsme vyřadili staré neekonomické 

mrazáky a lednice a nahradili je novými s přívětivější 

spotřebou. Další krok a cesta, jak snížit provozní náklady 

obce, byla výměna starých sodíkových svítidel veřejného 

osvětlení a jejich výměna za nová úspornější ledková 

svítidla. I tato investice se podařila zrealizovat za původní 

ceny, tedy ceny před zdražováním. Z dalších akcí, které 

jsme realizovali, bych zmínil opravu sochy sv. Jana Křtitele 

u „svatého“, která se po dlouhých letech vrací do původní 

 

podoby s kartuší i andělíčky. V této části obce byly také 

vyměněny stožáry veřejného osvětlení včetně úsporných  

svítidel. Bylo zakoupeno a nainstalováno nové vytápění 

kulturního domu, a to prostor hospůdky a obchodu. 

Z nabízených možností jsme se přiklonili k variantě vytápění 

tepelným čerpadlem. Byli jsme také úspěšní v žádosti 

o pořízení nového hasičského vozidla, včetně přislíbené 

dotace ve výši 750 000 Kč. Vozidlo by mělo být dodáno v první 

polovině roku 2023 a věřím, že bude našim hasičům spolehlivě 

sloužit.  

Vážení občané, chtěl bych Vás ubezpečit, že i přes nepříznivou 

hospodářskou situaci se budeme i nadále snažit co možná 

nejlépe rozvíjet a zvelebovat naši obec, aby se nám v ní dobře 

žilo a aby byla místem, kde se budeme rádi vracet.  

Rok 2022 byl také rokem komunálních voleb, kdy jsme zvolili 

nové obecní zastupitele. Chtěl bych Vám tímto poděkovat za 

důvěru a všem zvoleným členům popřát hodně sil a energie do 

další práce. Rád bych na tomto místě poděkoval panu Pavlu 

Juříkovi, který se rozhodl již nekandidovat. Děkuji za jeho 

dosavadní práci pro obec, za jeho přístup a podporu při 

realizaci investičních akcí minulých období.   

Velké poděkování pak patří i panu Josefu Jurákovi za jeho 

celoživotní práci pro obec jak ve funkcích starosty i 

místostarosty. Věřím, že i když není členem zastupitelstva, 

bude se i nadále zapojovat do dění v naší obci, a to jak radou, 

tak pomocí.  

Velké poděkování patří všem, kterým není vzhled naší obce 

lhostejný a kteří se na úkor svého volného času podílejí na 

údržbě a úklidu veřejných prostranství, chodníků a 

komunikací. Poděkování patří i odbornému lesnímu hospodáři 

Ing. Martinu Trčkovi za jeho přístup a spolupráci.  

Vážení občané, přeji Vám poklidné prožití vánočních svátků, 

bohatého ježíška a do nového roku pevné zdraví.  
Břetislav Šuranský, starosta obce Dobrkovice 

http://www.dobrkovice.cz/
mailto:dobrkovice@volny.cz


Výsledek voleb do zastupitelstva obce pro období 2022-2026 

Do seznamu voličů bylo zapsáno 211 voličů, z nichž svůj hlas odevzdalo 123 voličů. 

Do zastupitelstva obce se volilo 7 členů zastupitelstva, proto mohla kandidátní 

listina jedné strany čítat maximálně 9 kandidátů, tak aby po volbách byli dva 

náhradníci.   

V komunálních volbách uspěje uskupení, které překročí pětiprocentní hranici. 

Nepřihlíží se k ní jen v případě, že v obci je podána pouze jedna kandidátní listina 

jako tomu bylo právě v našem případě. V naší obci byla v zákonné lhůtě zaregistrována pouze jedna strana – „Sdružení 

nezávislých kandidátů Dobrkovice“. 

Do zastupitelstva je podle zákona 491/2001 Sb. přednostně zvolen kandidát, který získal nejméně o 10 procent více 

hlasů, než je stanovený průměr hlasů strany. Ten poskočí na první místo. Pokud je kandidátů s takovým ziskem hlasů 

více, rozhodují počty preferenčních hlasů. V případě další rovnosti je určující původní pořadí na kandidátce. 

Celkový počet odevzdaných preferenčních hlasů v Dobrkovicích byl 715 pro celou volební stranu. Při 9ti členech bylo 

tedy třeba minimálně 87 hlasů, aby se kandidát odpoutal od své pozice na kandidátní listině a postoupil výš. Pokud by 

nastala situace, že žádný kandidát tuto hranici nepřekročí, 

mandáty by byly dle pořadí na kandidátce.  

Komunální volební systém totiž navenek působí jako ten, 

v němž vybíráme jednotlivé kandidáty, ve skutečnosti ale 

přednostně hlasujeme pro volební strany. Tento složitý 

systém ale občas vede k situaci, že jsou do zastupitelstva 

zvoleni kandidáti, kteří mají méně osobních hlasů než 

kandidáti, kteří zůstanou za branami zastupitelstva 

s vyšším osobním volebním výsledkem. Tato část českého 

volebního práva je proto zralá na změnu směrem, který by 

systém učinil pochopitelnějším pro nás voliče.    

Michaela Dvořáková se po vyhlášení výsledků voleb svého 

mandátu vzdala, členem zastupitelstva se tedy stal Pavel 

Kašný. Josef Jurák zůstává náhradníkem. Na ustavujícím 

zasedání dne 21.11.2022 byl starostou obce Dobrkovice 

zvolen Břetislav Šuranský, místostarostkou Markéta Gajdušková, dalšími členy zastupitelstva jsou Jaroslav Liška, Milan 

Mrázek, Lukáš Heisig, Lubomír Julina a Pavel Kašný.  

Předsedou finančního výboru byl zvolen Lubomír Julina a jeho členy Milan Mrázek a Josef Jurák. Předsedou kontrolního 

výboru je Pavel Kašný, členy Jaroslav Liška a Lukáš Heisig. (Člen výboru nemusí být členem zastupitelstva) 

 

Prezidentské volby se uskuteční 13. a 14. ledna 2023. Ve třetí přímé volbě 

prezidenta ČR rozhodnou lidé svými hlasy, kdo se stane hlavou státu na 

dalších 5 let a nahradí stávajícího prezidenta Miloše Zemana.  

Pokud po sečtení všech hlasů nezíská nikdo nadpoloviční většinu, postupují 

do druhého kola dva kandidáti, kteří získali nejvíce hlasů. Ve druhém kole je 

prezidentem ČR zvolen ten kandidát, který dosáhne nejvyššího počtu hlasů. 

Druhé kole je naplánováno na pátek 27. a sobotu 28. ledna 2023.  

Vážení občané, pokud chcete volit, ale ve dnech voleb nebudete v Dobrkovicích, můžete si požádat o vydání voličského 

průkazu na našem obecním úřadě, a to od 29.12.2022 do 6.1.2023 do 16 hodin, kdy lhůta pro vydání průkazu končí. 

Žádost je možno předat osobně, písemně nebo elektronicky. V případě, že budete potřebovat poradit, případně si 

zajistit volbu do přenosné volební urny, neváhejte se mi ozvat na telefonní číslo 732 822 123.  

 

Vážení spoluobčané,  

přeji Vám poklidné prožití Vánoc, které ať jsou provázeny radostí a splněnými přáními. Do dalších dnů především 

zdraví a dostatek elánu zvládat vše, co život přinese. Požehnaný a šťastný rok 2023.  

Markéta Gajdušková, místostarostka 

Kandidát Hlasy Pořadí 
zvolení 

  

poř. příjmení, 

jméno, tituly 
abs. v % 

číslo 

5 Liška Jaroslav 96 13,42 1 
6 Gajdušková 

Markéta 
92 12,86 2 

4 Šuranský Břetislav 89 12,44 3 
1 Mrázek Milan 88 12,3 4 
3 Heisig Lukáš 87 12,16 5 
2 Dvořáková 

Michaela 

30 4,19 6 

7 Julina Lubomír 71 9,93 7 
8 Kašný Pavel 81 11,32 náhradník  

1 
9 Jurák Josef 81 11,32 náhradník  

2 

https://www.blesk.cz/vysledky-komunlanich-voleb-2022
https://www.seznamzpravy.cz/sekce/volby-prezidentske-244
https://www.seznamzpravy.cz/tag/milos-zeman-19093


Připravované čištění potoka 

Lesy České republiky, s.p., jako majitel místního potoka, provedly prohlídku se zjištěním, že se v korytě toku nachází 

sedimenty v množství, které výrazně ovlivňuje kapacitu koryta toku Holomňa. Bylo proto rozhodnuto o zařazení akce 

zpracování projektové dokumentace na odstranění nánosů do plánu na rok 2023.  

Naší žádosti o kompenzaci nákladů vynaložených na vyžínání koryta nebylo možné vyhovět, jelikož bylinný porost není 

překážkou v korytě vodního toku a není tedy nezbytné jej odstraňovat. 

 

Spotřeba energií 

V poslední době stále častěji probírané náklady na energie postihují nejen každého z nás, ale i obec jako subjekt. 

Přinášíme Vám tedy informace o nákladech na elektřinu, které vychází z posledního vyúčtování. Prodejna potravin 

47 213 Kč, sportovní areál 13 586 Kč, kulturní dům 

33 386 Kč, kaple 27 370 Kč, obecní úřad 48 920 Kč, veřejné 

osvětlení 75 052 Kč.  

Ve snaze snížit náklady na energie byla v letošním roce 

provedena výměna veřejného osvětlení za úspornější 

svítidla za 300 tis. Kč. Byla provedena výměna oken a dveří 

v kapli, na chodbě kulturního domu i na obecním úřadě 

v celkové výši 150 tis. Kč. 

Stále se zvyšující náklady na vytápění nás povedou 

k dalšímu sledování nákladů s tím spojených a zároveň  

budeme hledat další možnost úspory, jakou může být 

zateplení budov.  

Prodejny potravin a hospůdka jsou v současné době 

vytápěny tepelným čerpadlem. Toto bylo pořízeno za 270 000 Kč. V roce 2022 byly pořízeny nové lednice do prodejny 

potravin v ceně 64 800 Kč. I v tomto případě nás k výměně zařízení vedla snaha o snížení nákladů. Staré lednice již 

dobře nechladily, a tak se zvyšovala jejich energetická náročnost. Provoz místní prodejny potravin se i v těchto 

nelehkých podmínkách snažíme zachovat v co nejvyšším standardu. Sami víte, že z malých obcí, jako je ta naše, 

prodejny potravin mizí. Ve spolupráci s paní Pavlou Kudličkovou se nám to zatím daří. V současné době se podílíme na 

nemalých nákladech úhradou nákladů na topení a elektřinu, dále byla pro rok 2023 schválena podpora na provoz 

ve výši 72 000 Kč.  

 

Žádost o pozemkové úpravy v Dobrkovicích 

Zastupitelstvo obce schválilo podání žádosti o provedení komplexních pozemkových úprav na našem katastrálním 

území a tato žádost byla na sklonku roku zaslána na pozemkový úřad. Pozemkovými úpravami se ve veřejném zájmu 

prostorově a funkčně uspořádávají pozemky, které se scelují, nebo naopak účelně rozdělují tak, aby k nim byla 

zabezpečena dobrá přístupnost, popř. aby se vyrovnal průběh jejich hranic v terénu. 

Pozemkové úpravy řeší uspořádání pozemků, protože jejich užívání často neodpovídá přírodním a krajinotvorným 

prvkům. Zároveň často jejich uspořádání znemožňuje praktický přístup vlastníků k jejich pozemkům. Řešení tohoto 

problému vyžaduje komplexní projekty krajinného inženýrství, které angažují všechny účastníky. Právě toto jsou 

pozemkové úpravy. V procesu úprav pozemky zanikají, vytvářejí se nové a k těm se uspořádávají vlastnická a další 

práva. Cílem pozemkových úprav je zlepšovat kvalitu života ve venkovských oblastech.  

Řízení o pozemkových úpravách zahajuje vždy pozemkový úřad. Může tak učinit na základě podaného požadavku nebo 

z vlastního posouzení. Pokud se pro to vysloví vlastníci pozemků nadpoloviční výměry zemědělské půdy v dotčeném 

katastrálním území, zahájí řízení o pozemkových úpravách vždy. Takové množství žadatelů se ovšem k žádosti 

v Dobrkovicích nepřipojilo.  

Přesto pokud pozemkový úřad zváží, že je naše žádost opodstatněná, bude zahájeno řízení oznámení vyhláškou 

na úředních deskách. Následně potom na úvodní jednání pozve pozemkový úřad všechny účastníky a vlastníky 

pozemků v předpokládaném obvodu pozemkových úprav. Na jednání je seznámí s účelem a formou úprav. O dalším 

vývoji spojeném s podanou žádostí Vás budeme informovat, jakmile získáme vyjádření pozemkového úřadu.  



Ceny prodávaných pozemků v obci, schválené zastupitelstvem 

Usnesením č. 23/2022/4 ze dne 16.9.2022 byl schválen následující ceník pozemků na žádost a v případě, že jde 
o narovnání majetkoprávních vztahů: 
Cena za zastavěnou plochu a nádvoří 550-600 Kč/m2 
Cena za zahradu 400 Kč/m2 
Cena za travnatou plochu 300 Kč/m2 
Cena za ostatní plochu 200 Kč/m2 
V případě prodeje pozemku, kdy nejde o narovnání majetkoprávních vztahů mezi občanem a obcí, bude cena řešena 
zcela individuálně. 
V neposlední řadě je ovšem nutno zmínit, že není v zájmu obce se pozemků zbavovat, vyhovění případné žádosti bude 
tedy jen v případě, že je vážný důvod k prodeji obecního pozemku.  
 

 

Výše poplatků za připojení k inženýrským sítím v obci, schválené zastupitelstvem dne 16.9.2022 

Usnesením č. 23/2022/5 byl schválen poplatek za připojení na inženýrské sítě v nové části obce ve výši 450 Kč za každý 
připojovaný m2.  
Vybudování nové lokality a jejich inženýrských sítí bylo finančně 
náročné. Cena se částečně promítla do prodaných pozemků. 
Zároveň ale došlo ke zhodnocení přilehlých pozemků. Z tohoto 
důvodu byl navržen stanovit připojovací poplatek na inženýrské 
sítě v této části obce jako kompenzace vynaložených nákladů. 
Žádosti vlastníka takového pozemku k těmto sítím bude vyhověno 
s tím, že poplatek za připojení na kanalizaci, vodovod a 
přístupovou komunikaci bude zpoplatněno částkou ve výši 450 Kč 
za každý m2 celé rozlohy připojovaného pozemku. 
 
 

Schválené ceny za palivové dříví pro občany obce 

25.11.2022 schválilo zastupitelstvo usnesením č. 2/2022/12 nové ceny palivového dříví od 1.1.2023.  
Za tzv. měkké palivové dříví zaplatíme 700 Kč + 15 % DPH, tj. 805 Kč a za tvrdé palivo to bude 1100 Kč + 15 % DPH, 
tj. 1265 Kč.  
Ke zvýšení ceny dřeva bylo nutné přistoupit s ohledem na stoupající náklady na těžbu i výchovnou činnost. Ceny paliva 
i pracovní síly se v poslední době výrazně zvedly a nebylo již možné udržet původní ceny na stejné úrovni, aniž bychom 
se dostali do ztrát. Je třeba brát v potaz, že je třeba provádět výsadbu a hospodářskou činnost, což jsou další promítající 
se náklady do hospodaření v lese.  

Náklady na odpadové hospodářství 

Náklady předchozího roku na svoz a likvidaci domovního odpadu činily 950 Kč, což představuje nárust o 87 Kč oproti 
předchozímu roku. Aby došlo k větší kompenzaci vzájemných nákladů, zvedne se poplatek za odpad za jednoho občana 
od 1.1.2023 na 600 Kč. Poplatky bude možno uhradit od druhé poloviny ledna 2023 na obecním úřadě nebo 
bezhotovostně na číslo účtu 1400535359/0800, zde prosíme o uvedení jména a čísla popisného do poznámky platby.  
 

Práce na průtahu obcí Velký Ořechov v roce 2023 

V úseku od hlavní křižovatky po družstvo bude zkraje roku dokončena přeložka drátů nízkého napětí, které jsou nyní 
na betonových sloupech nebo konzolách rodinných domů, do země. Náklady na tuto stavbu hradí EG.D a realizuje 
MOEL Šumice. Jak počasí dovolí, bude dokončen kamenný obklad nové opěrné zdi, jejíž základy byly postaveny v roce 
2022. 
Od března či dubna dojde opět k úplné uzavírce komunikace a začne stavba hlavní cesty. Bude vyměněna celá 
konstrukce stávající vozovky a od křižovatky po družstvo vznikne nový chodník. Souběžně proběhne výměna sloupů 
obecního veřejného osvětlení až po družstvo. Výraznou změnou projde i hlavní křižovatka u hospody, včetně napojení 
místní komunikace ve směru k zámečku.  
Přesnější časový harmonogram bude znám začátkem února, kdy proběhne koordinační schůzka zástupců obcí, ŘSZK a 
Koordinátora veřejné dopravy (KOVED). Zde budou upřesněny výlukové jízdní řády autobusů a stanoveny objízdné 
trasy jak pro osobní, tak nákladní dopravu. Úplná uzavírka je nutná. Bez ní by nebylo možné stavbu stihnout během 
roku 2023. Prodloužení stavby by znamenalo zvýšení všech výdajů. 
Po skončení všech prací bude průjezd Velkým Ořechovem bezpečnější, nový chodník ocení hlavně chodci. Děkuji vám 
všem za trpělivost a do roku 2023 přeji hlavně hodně zdraví.    Radek Chmela, starosta obce 



K+M+B+ 2022 
Prostřednictvím kasiček dvě skupinky královské 
vykoledovaly 15 100 Kč a prodloužily tak pomyslnou ruku 
podanou v nesnázích.  
I letos jsme se zúčastnili fotografické soutěže a jedna 
námi zaslaná fotka s názvem „Tři je akorát“ byla 
odbornou porotou 
oceněna 
4. místem.  
Děkujeme všem, 
kteří se jakkoliv 
zapojili a těšíme se 
z toho, že jsme byli 
i my součástí 
pomoci těm, kteří 
mají trápení.  

 
 

Fašank od teď 
jinak 

Letošní masopustní 
obchůzka byla 
pojata úplně jinak, 
než jsme byli zvyklí 
a ve stejném duchu 
se ponese i ta 
příští. Už teď zveme všechny velké i malé, holky i kluky. 
Připravte si kostýmy, naladíme společně notu i krok – 
11.2.2023! 
 
Máj letos na návsi 
Uprostřed návsi to 
letos ožilo 
májovým veselím. 
A protože ho 
hlídala dokola 
spousta z nás, 
vydržel a byla 
příležitost se sejít i 
u jeho kácení.  
 

Dobrkovská 
pouťová neděle 

Slavnostní mše u 
příležitosti výročí 
naší kaple byla 
věnována hasičům, 
kteří letos oslavili 
80. výročí. A 
protože počasí 
přálo, byla 
odpoledne 
uspořádána 
společná májová 
pobožnost u sv. 
Františka.  
 
 

Bílá pěna, láhev orosená .. 
Malé pivní 
slavnosti oživily 
provoz v naší 
hospůdce 
na začátku 
prázdnin. 
Hudební 
doprovod 
odpoledne 
i večer 
zpestřoval, 
z grilu to lákavě 
vonělo a výčep 
nabízel výběr 
především pro 
milovníky piva. A 
pro ty, kteří si 
říkají „život je 
hořký, bohu 
dík“, připravil 
Dan Kašný 
zájezd s exkurzí do pivovaru Radegast s výšlapem 
na Radhošť.   
 

Tematická 
odpoledne 

pro děti 
Dan Kašný 
ve spolupráci 
s Míšou 
Dvořákovou 
připravili pro 
děti několik akcí. 
Ať už to bylo tvoření velikonoční nebo na sklonku roku 
naopak listopadové, dětský den v létě nebo společně 
posílaná přání Ježíškovi, děti si to náramně užívaly. Jejich 
radost zvyšoval ještě fakt, že součástí programu byla 
možnost využít skákací hrady, 
které byly zajištěny sponzorsky od  
 
Indiáni na ranči 
Dalším místem 
setkání v tomto 

roce byl malý 
ranč. Prostředí i 

program 
hezkého 

odpoledne si 
získal ocenění 

všech, kteří 
přišli. 

 
 
 
 
 
 



 
Výročí hasičů 

Jak už bylo řečeno, hasiči oslavili osmdesátku. Hřiště se 
stalo místem setkání a podpora této akce od vystupujících 
je námi velmi ceněná. Velký dík patří také Ivanu 
Červenkovi, který zajistil sponzorskou nadílku z nebe 
v podobě bonbonů, které ze svého vrtulníku poslal všem 
účastníkům.  
A Pašovští 
si zaslouží 
poděkování 
ještě jednou, 
tentokrát 
za večerní 
vystoupení 
skupiny 
Scarlett Rose.  

 

 
 

 
 

 
 
 

 
Adventní čas 

Advent jsme zahájili v Praze, tak se naše rozsvícení 
stromku s jeho tradičním doprovodným programem 
o týden pozdrželo. Mikuláš s celou partou ale dorazili na 
čas. Tak teď už se můžeme těšit na Vánoce.  

 
Mikulášskou nadílku zajistil 
obecní úřad za přispění Srubu 
U Raka, kterou v Kostelanech u 

Uh. Hradiště 
provozuje Martin 
Důbrava a kam nás 
touto cestou zve.  
 

 

 
Report z Prahy 

Po covidové přestávce jsme se letos opět vydali na zájezd, 
a to do samotné matky měst – Prahy. 
Zpočátku to vypadalo, že nám nebude nakloněno počasí, 
protože po prvních sto kilometrech byla viditelnost 
nevalné úrovně. Ovšem čím blíže jsme byli hlavnímu 
městu, tím se počasí zdálo být snesitelnějším. Nakonec 
po prvních krůčcích po městě se obloha rozjasnila a nás 
čekal krásný den. 
Kulturní vyžití účastníků bylo různé. Někteří zamířili na 
muzikál Krysař z dílny Daniela Landy, jiní zase na muzikál 
Olympic, o jehož původu netřeba vést spory. Zbytek 
výpravy se vydal do centra velkoměsta objevovat nové a 
obdivovat staré památky, architektonické skvosty či 
pořizovat nákupy. 
Samozřejmě nebyl by to 
správný výlet za kulturou, 
když by se netkl i té pivní. 
Tudíž různorodých zážitků 
bylo přehršel. Po setmění 
jsme ještě dohlédli 
na rozsvěcování vánočního 
stromu na Staroměstském 
náměstí, zkontrolovali 
adventní trhy a následně se 
nádherně osvíceným centrem vydali zpět na cestu domů. 



 

spolufinancoval projekt „Restaurování sochy sv. Jana Křtitele v Dobrkovicích“ 

Od roku 1744 stojí na křižovatce nad obcí Dobrkovice socha 
sv. Jana Křtitele, kulturní památka, která je v majetku naší obce. 
Z nápisu na zadní straně podstavce sochy se dozvídáme, že ji tu 
nechal postavit ořechovský purkrabí Karel Mikulovský. Během 
necelých tří století se stala neodmyslitelnou součástí tohoto 
místa. 
Poslední restaurování a v podstatě záchrana sochy sv. Jana 
proběhla v r. 1992-1993. V této době byl celkový stav pro nás 
významné památky vysoce havarijní. Hlavní podstavec se již 
natolik rozsypával, že hrozilo zřícení. Pokud by nedošlo k opravě, 
bylo doporučováno uložit sochu do depozitáře. Tehdy se obec 
rozhodla pro její záchranu. Byly zhotoveny nové kopie hlavního 
podstavce, podstavce pod sochou, schodů a nové kartuše. Nově 
opravená socha byla přemístěná dále od silnice. Náklady 
na opravu byly pokryty z větší části z obecního rozpočtu, dále ze 
sbírky občanů a přispění farnosti Velký Ořechov. Na dnešní dobu 
by toto restaurování představovalo částku přes 1 milion korun.     
Když byla socha letos na půl roku odvezena do restaurátorského 
ateliéru, začala mnoha našim občanům chybět. Dostávali jsme 
od nich, ale také od přespolních, spoustu dotazů, co je se 
sochou.  
Stav sochy byl značně neuspokojivý. Vzhledem ke stáří a 
působení povětrnostních vlivů ji bylo nutné opravit. Na základě 

vypracovaného návrhu restaurátorských prací rozhodlo obecní zastupitelstvo o realizaci restaurování sochy a 
zhotovení chybějící části – kartuše (odcizené v r. 1998). Dále bylo třeba provést opravy sloupků a řetězů, podstavce, 
schodů a čištění povrchu.   
Jelikož jsou tyto restaurátorské práce velmi nákladné, hledala se možnost získání dotace na spolufinancování. 

Po vyhlášení výzvy Zlínského kraje na údržbu a obnovu kulturních 
památek jsme požádali o dotaci. Zlínský kraj naší žádosti vyhověl a 
schválil nám dotaci ve výši 119 000,- Kč.  Celkové náklady činily 
250 114,- Kč. 
Po vyřízení záměru a schválení Památkovým úřadem byla sepsaná 
smlouva na provedení restaurování s ak. sochařem a restaurátorem 
MgA.Tomášem Martinákem z Uherského Hradiště. V průběhu oprav 
ještě památkáři rozhodli, že bude nutné nově zhotovit část pravé ruky 
a provést zlacenou rekonstrukci kovového kříže.    
V příštím roce bude socha doplněna ještě o chybějící hlavičky andílků, 
které byly také v roce 1998 odcizeny.     
 
Jan Křtitel se narodil postarším rodičům Zachariáši a Alžbětě. Jako 

mladý odešel do pouště, aby se připravoval na své budoucí poslání. Ve 

věku 30ti let se stal kazatelem.  Svým příkladným a asketickým životem 

se stal velmi vyhledávaným. S kajícností za ním přicházela spousta lidí, 

které křtil v řece Jordánu. Pokřtil také Ježíše Krista. Byl uvězněn 

Herodem Antipou a později sťat v důsledku unáhleného slibu 

učiněného tímto vládcem své nevlastní dceři Salome. Jeho atributem je 

kříž, kožešina  a beránek spočívající u jeho pravé nohy.                   
                                                            Josef Jurák   



 
Vyskočte z lavice, překročte hranice… 
je motto projektu v rámci programu Erasmus+, na který Základní škola Velký Ořechov obdržela grant od Domu 
zahraniční spolupráce a je financován z prostředků EU. 
V září se 13 žáků naší školy zúčastnilo zahraniční mobility do švédské partnerské školy Asbro Skola. Žáci se po celý 
týden účastnili výuky, zavítali do přístavního města Askersund a pluli lodí po druhém největším švédském jezeře 
Vattern. Ve městě Orebro si prohlédli místní hrad a navštívili univerzitu s robotickou laboratoří. Prošli se historickými 
uličkami hlavního města Stockholmu až ke královskému paláci a poznali i moderní část města. 
Cílem zahraniční cesty byl především rozvoj jazykových a 
komunikačních dovedností žáků, osvojení si angličtiny v reálných 
situacích v přirozeném cizojazyčném prostředí. Nedílnou součástí je 
i poznání reálií dané země, způsobu života, kultury, tradic, sportu, 
jídla a přírodních podmínek ve srovnání s Českou republikou. 
Návštěva Švédska byla pro naše žáky cennou zkušeností a velkým 
zážitkem. Se švédskými kamarády jsme i nadále v kontaktu a těšíme 
se na jejich návštěvu začátkem února. 
Za hranice se měli možnost podívat i naši němčináři, žáci 7. – 9. roč., 
kteří navštívili v předvánočním období rakouskou metropoli Vídeň 
s jedinečnou atmosférou. 
Pokračujeme i ve spolupráci se školou v Radošině na Slovensku 
v rámci projektu Záložka do knihy spojuje školy. 
Z lavic vyskočili i páťáci a vyrazili do hvězdárny a planetária v Brně, 
šesťáci pak na velkolepou výstavu Tutanchamon. 
V předvánočním období pomáháme potřebným nejenom u nás, ale 
i za hranicemi. Zapojili jsme se do Světového dne kaše 
pod patronací mezinárodní organizace Mary´s Meals a pomohli 
hladovějícím dětem v nejchudších zemích světa. Radost jsme 
udělali i dětem ze sociálně slabých rodin v rámci akce Krabice 
od bot, které jsme naplnili vánočními dárky. 
Radost, pohodu a zdraví nejenom o vánočních svátcích Vám přeje 
za žáky a pedagogy Jitka Lišková 
  
 
 
Nastávají nejkrásnější svátky v roce - Vánoce 
Po roce Vánoce, Vánoce přicházejí, …. jak se zpívá v jedné známé vánoční písni. 
Už jako malý chlapec jsem se na Vánoce moc těšil. Každý den jsme se ptali tatínka a maminky kdy už budou Vánoce. 
Trpělivě nám odpovídali, že se ještě musíme tolikrát a tolikrát vyspat a už budou očekávané Vánoce. Netrpělivě jsme 
počítali pomalu se zkracující dny. Bylo to jako na vojně, kdy jsme stříhali metr a přesně jsme věděli, kolik dní ještě chybí 
do konce služby. 
Těšili jsme se i na to co dostaneme pod stromeček, jakým dárkem budeme obdarováni. 
Teď když jsme vyrostli, přemýšlíme spíše opačně, jaký dárek můžeme věnovat druhým, svým nejbližším, které máme 
rádi. Někdy stačí malý dárek, aby věděli, že jsme si vzpomněli, že na ně myslíme, že nezapomínáme. 
A když jdeme dál a léta přibývají, člověk zraje, můžeme přemýšlet o tom, jak se sami stát darem pro druhé, a to je 
velká otázka, která nás někdy přesahuje.  
Kněz, latinsky sacerdos, znamená dar od Boha. Když si toto uvědomuji, rok, co rok cítím, že na to nemám, že mě to 
trhá. Vždyť jsme jenom lidé, chlapi se svými chybami a hříchy. Je nám vlastní to, co je vlastní všem ostatním lidem. 
Nejsme nadlidé, jenom jsme s velkou láskou a nadšením přijímali tuto službu Bohu a lidem. 
Když se zadíváme do Betléma, vidíme tři osoby – svatou Rodinu. Ten nejmenší, dítě Ježíšek se stal pro lidi největším 
darem, požehnáním pro celý svět. 
A tak bych chtěl popřát všem lidem dobré vůle požehnané Vánoce, ať jsme darem pro druhé, ať jsme si blízko, ať cítíme 
s trpícími lidmi zvláště s těžce zkoušeným ukrajinským lidem, ať se celý svět spojí v úsilí o ukončení války na Ukrajině, 
aby i oni mohli slavit letošní Vánoce v klidu a pokoji, míru a bratrské lásce.  
Všem lidem dobré vůle požehnané svátky vánoční přeje otec Antonín Ptáček   
 



 
Hezké vánoční svátky přejí také fotbalisti 

Zarputilý 
fanoušek 
si určitě 
všimnul, 
že k nám 
přestaly 
jezdit 
týmy 
z okolí 
Slavičína, 
což bylo běžnou praxí posledních let. Je to dáno 
reorganizací tříd, vyvolanou úpadkem počtu klubů. 
Mnoho vesnic totiž s fotbalem pro malý zájem dnešní 
mladé generace skončilo. Prostě nemohli se poskládat. Je 
tedy malý zázrak a naše dobrá práce, že se fotbal 
v Dobrkovicích stále drží. Toho si musíme vážit.  
Využili jsme této reorganizace a pod menším nátlakem na 
OFS ve Zlíně jsme si vydupali skupinu, která je pro nás 
z hlediska dojíždění přijatelnější. V tomto nás po domluvě 
následoval i Hřivínův Újezd a Provodov, čímž jsme se 
dostali do skupiny, kde můžeme zase mluvit o derby, či 
zápasech, kde hrají kamarádi proti sobě. Jak víte, tak 
zápasy s „tarahůnama“ kamarádské nikdy moc nebyly. Je 
to tedy změna k lepšímu po všech stránkách a doufáme, 
že to tak bude i v budoucnu. S touto změnou se dále 
snažíme zapojovat stále více i naše mladé hráče do 
organizace zápasů, aby získali větší vztah s naším klubem. 
Pokud se podíváme na kádr, tak ten je až na odchod Jary 
Mikla na Velký Ořechov stabilní. Náhradu za Jaru jsme 
našli v Adamovi Vlčnovském, který přestoupil z Prakšic. 
Mysleli jsme, že odchod Jary bude citelný, ale Adam a 
gólové probuzení některých hráčů, to dokázalo nahradit. 
Dále jsme rádi, že hráči, kteří v minulých letech „zahřívali“ 
střídačku, se čím dál více prosazují a stávají se základní 
kostrou týmu. 
Pokud se podíváme na tabulku letošního podzimu, tak 
obsazujeme zase „zlatý střed“. Samozřejmě chceme víc a 
víme, že na to máme. Zápasy, kde jsme bodově ztratili, 
byly hodně vyrovnané a prohra byla většinou jen o gól. 
Díky menšímu počtu týmů v tabulce tak budeme hrát 
proti stejnému soupeři 3x, což je novinka. Celkově si 
myslíme, že tabulka bude hodně vyrovnaná, protože na 
sebe narazíme ve více zápasech, čímž se budeme více 
znát. To se potvrdilo již v posledních zápasech. Tedy snad 
až na Mysločovice „B“ jako outsidera skupiny, který z 10ti 
zápasů při skóre 10:49 nezískal ani bod. Snad je 
nepostihne stejný osud jako mnoho jiných týmů, které již 
skončili.  
V neposlední řadě musím vzpomenout i naše fanoušky, 
kteří především v domácím zápase s Kudlovem předvedli 
to, co chceme vidět vždy. Takže fanoušci, teď klid, je 
fotbalová přestávka, takže odpočívejte. Protože na jaro 
Vás zase budeme potřebovat. 12tý hráč na hřišti se vždy 
hodí.              Petr Lukašík, předseda 

  

Rok 2022 u hasičů 
Během minulé zimy proběhly stavební úpravy v hasičárně 
-  snížil a zateplil se strop, celá se vymalovala a instalovalo 
se nové stropní led světlo. Nakonec se natřelo zábradlí 
před hasičárnou. 
Dobíhající kovidová opatření pak zapříčinila, že jsme 
nepořádali tradiční hasičský ples, a tak první letošní 
společenskou akcí našeho sboru se stala masopustní 
obchůzka. V březnu proběhla kontrola nádrží a v květnu 
tradiční stavění a kácení máje. Velký dík patří Honzovi 
Kašnému, který celou tradiční májovou akci připravil. Na 
okrskové soutěži v Doubravách v sobotu 14. května jsme 
obsadili pouze pozice rozhodčích. Z důvodu neúplných 
družstev jsme bohužel neměli zástupce v žádné kategorii 
soutěže družstev v požárním sportu. Příští rok v první 
polovině května proběhne okrsková soutěž u nás na hřišti. 
Termín bude upřesněn po novém roce. V neděli 
22. května jsme při mši svaté v naší kapličce vzpomněli a 
všechny živé i zemřelé členy našeho sboru, což byla první 
akce připomínající osmdesáté výročí založení Sboru 
dobrovolných hasičů v Dobrkovicích. Odpoledne jsme pak 
zajišťovali dopravu a posezení při růžencové pobožnosti u 
sv. Františka nad vesnicí. Větší oslavy výročí se pak 
odehrály v sobotu 16. července na hřišti. Celé odpoledne 
vyhrávala dechová hudba z Velkého Ořechova, vystoupil 
soubor Doubravjánek a výcvik psů představili členové 
kynologického klubu z Hř. Újezda. Zájemci měli možnost 
si prohlédnout hasičskou techniku z Velkého Ořechova, 
Pašovic a 
Neubuze. 
Ráda bych 
poděkovala 
všem, kteří 
se 
jakýmkoliv 
způsobem 
podíleli na 
přípravě, 
průběhu 
akce a 
následně i úklidu celého sportovního areálu. Na sobotu 
26. listopadu jsme připravili zájezd do Prahy. 
Na programu byla návštěva památek, adventních trhů a 
pro zájemce i muzikálů. S blížícím se závěrem roku se již 
tradičně účastníme příprav na akci obecního úřadu - 
Rozsvěcování vánočního stromku, které letos proběhlo 
v sobotu 3.prosince. Ráda bych vás pozvala na naši valnou 
hromadu, která bude v pátek 6. ledna 2023 v 19 hod v naší 
hospůdce a potom na tradiční hasičský ples, který 
připravujeme na sobotu 28. ledna 2023 a taky do 
masopustního průvodu v sobotu 11. února. 
Děkuji vám všem za přízeň a účast na našich akcích a 
obecnímu úřadu za spolupráci a podporu.          

Mirka Juříková 



Sbor dobrovolných hasičů byl v Dobrkovicích založen 
v roce 1942 

Počátky sboru se datují ke dni 12. prosince 1942, 
kdy svolal starosta obce pan František Zábojník čp. 5 
schůzi a ve svém projevu zdůraznil nutnost hasičského 
sboru v obci. 
Z přítomných se přihlásilo 30 občanů za členy hasičského 
sboru. 
Současně bylo zvoleno předsednictvo sboru v čele se 
starostou Františkem Zábojníkem, čp. 5, a jako prvním 
velitelem byl zvolen Kůra František, čp. 2. 
Právě probíhající válka a malá pomoc od obce byly 
důvodem, že členové chodili i po okolních obcích a dělali 
sbírky. Za nasbírané peníze koupili hadice a po německé 
požární policii získali uniformy.  
15. listopadu 1944 byla sboru předána motorová 
stříkačka, která byla 3. července 1949 posvěcena 
současně s obecním zvonem a křížem u čp. 60. V roce 
1952 bylo zakoupeno hasičské auto a upraven dům čp. 64 
pro potřeby sboru na garáž, skladiště a klubovnu. V tomto 
roce zahájilo svou činnost i družstvo žen a dorostu. 
14. července 1957 proběhlo otevírání nové hasičské 
zbrojnice současně s novým kulturním domem. Tyto 
prostory slouží sboru dodnes. Jako každé poslání mají i 
hasiči svého patrona, jímž je svatý Florián. Právě jeho 
socha byla vysvěcena a zdobí zbrojnici od r. 2004. 
Dobrovolní hasiči v prvních desetiletích od svého založení 
kromě údržby své techniky a čištění vodních zdrojů 
pořádali pravidelná poplachová a pořadová cvičení, žňové 
hlídky a často pomáhali v JZD. Účastnili se hasičských 
poutí i akcí pořádaných sbory v okolních vesnicích. 
Samozřejmě se podíleli na likvidaci požárů v obci – 
největším zásahem posledních let byl požár pily v r. 2006. 
Několikrát pomáhali i při úklidu obce po návalových 
deštích a v r. 2010 při povodních v Kunovicích, za což sbor 
obdržel ocenění hejtmana Zlínského kraje.  
Důležitou osobností nejen 
místního sboru, ale celého 
okrsku byl až do své smrti 
v r. 2008 bratr Josef Valouch, 
který byl za svou práci pro 
dobrovolné hasiče oceněn 
v r. 2002 odznakem 
sv. Floriána. Pod jeho vedením 
vzrostl počet členů SDH nejen 
mužů a žen, ale hlavně 
mládeže. Dovedl nadchnout 
pro myšlenku hasičů téměř 
všechny děti v obci, a tak měl 
sbor po dlouhá léta zastoupení 
ve všech žákovských kategoriích. Také jeho syn Ivo 
Valouch byl do své smrti v r. 2009 významným členem 
SDH. Ve funkci velitele sboru se zasloužil o obnovu 
výstroje naší základny. Zvláště pak o koupi nového 
hasičského auta namísto dosluhujícího starého vozu, 
který již začínal být nedostačující z hlediska rychlosti 
přepravy. 

Nejstarším žijícím členem a pamětníkem sboru je bratr 
Josef Nosek. Pro jeho schopnost promluvit a pro znalosti 
z historie se o něho sbor dlouho opíral při společenských 
akcích, výročích, pietních aktech a dalších 
společenských událostech.  
Prvním velkým úspěchem dobrovolných hasičů na poli 
požárního sportu bylo v r. 1955 vítězství družstva žen 
na okrskové i okresní soutěži a účast v krajském kole. 
Největší zájem místních o požární sport byl v letech 
2002 až 2006, kdy se soutěží v požárním sportu 
účastnila dvě družstva mužů, dvě družstva žen a čtyři 
družstva žáků.  
Nejvíce úspěchů dosáhlo družstvo žen A, které se 
třikrát probojovalo do krajských kol v požárním sportu. 
V letech 2001 – 2006 pořádal organizační tým pod 
vedením Mirky Juříkové pohárovou soutěž pro 
družstva žáků „Dobrkovský Soptík".  
Od samého začátku své činnosti se sbor podílí na 
společenském životě obce. Nejdříve to bylo pořádání 
pravidelných hasičských plesů, výletů, dožínek, 
hasičských dnů a masopustních obchůzek. 
V posledních letech se kromě organizování hasičských 
plesů, zájezdů a masopustních obchůzek podílí na 
spolupořádání všech kulturních akcí v obci. Významné 
události, kterých se členové sboru aktivně pořadatelsky 
účastnili, byly v r. 1997 svěcení kapličky, která byla 
vybudována za podpory věřících i obecního úřadu 
přestavbou domu čp. 38, v roce 2010 oslavy 650. výročí 
od první zmínky o obci Dobrkovice a také v listopadu 
2018 oslav stého výročí ukončení první světové války a 
vzniku republiky, které pořádal obecní úřad.  
 



 

Lesní hospodářství 

Vážení občané, i v letošním roce přináším krátkou zprávu za obecní les. Nebudu vás letos zahrnovat podrobnými 
statistikami. Možnost nahlédnout do podrobných čísel je v evidenci odborného lesního hospodáře. Hospodaření 
v obecním lese probíhá i nadále podle lesního hospodářského plánu. Proběhly těžby nahodilé – kůrovcové, ale i 
úmyslné – probírkové. Vzniklé holiny po nahodilých těžbách jsou průběžně zalesňovány. 
Největší objem těženého dříví obsahovalo dříví palivové, které v plném objemu pokrylo poptávku zde v obci. 
Do prodeje mimo obec šlo pouze dříví cennějších sortimentů. 
Bohužel ale i naši činnost v lesním hospodářství ovlivnil letošní nárůst cen. Ať už cen pohonných hmot a tím pádem i 
služeb, což se promítlo i v ceně dříví. Jsme nuceni navýšit cenu palivového dříví. Ceník je uveden v další části 
zpravodaje. Také musíme nastavit limit přidělovaného palivového dříví, a to 5 m³ dříví na dům jednoho čísla popisného. 
Podmínky zakoupení palivového dříví zůstávají stejné: zaevidovaní u paní účetní na obecním úřadě, nahlášení druhu 
palivového dříví, zadání adresy doručení a telefonu. Opět je možnost dovozu vyvážecí soupravou ve 4 m délkách. Cena 
dovozu zůstává 1 000,- Kč/hodinu. 
Samozřejmě i letos patří poděkování všem, co pomáhají a podílí se a na hospodaření v obecním lese. 
Závěrem mé zprávy Vám přeji krásné prožití vánočních svátků a pevné zdraví v následujícím roce.  

Ing. Trčka Martin, lesní hospodář 

 
           Národopisné členění našeho kraje 

Zlínský kraj zaujímá plochu necelých čtyř tisíc km2, má velmi členitý a 
převážně kopcovitý charakter, tvořený pohorkami a vrchovinami. Na 
východě sousedí se Slovenskem, na jihozápadě s krajem 
Jihomoravským, na severozápadě s krajem Olomouckým a v severní 
části s krajem Moravskoslezským. Východní hranici regionu tvoří Bílé 
Karpaty, které směrem k severu přecházejí v Javorníky a 
Moravskoslezské Beskydy. Severu dominuje Hostýnsko-vsetínská 
hornatina. Největším a nejvýznamnějším tokem je Morava, do níž se 
vlévá většina menších řek protékajících územím kraje – Bečva, Haná, 
Rusava, Dřevnice a Olšava. V současnosti se ve Zlínském kraji nachází 
30 měst, 6 městysů a 307 obcí. 
Zlínský kraj disponuje řadou výjimečností. Jedná se o území čtyř 
okresů – Uherské Hradiště, Zlín, Vsetín a Kroměříž, které současně 
pokrývají tři naprosto odlišné etnografické oblasti, které nicméně není 
možné jednoznačně vymezit. Především v přechodných oblastech se 
rozdíly mezi jednotlivými regiony stírají a hranice rozostřují. K hlavním 
kritériím pro vymezení etnografických celků patří lidové stavitelství, 
lidový oděv, dialekt a folklorní projevy. Obecně můžeme konstatovat, 
že území Zlínského kraje pokrývají tři velké etnografické regiony: 
Slovácko, Valašsko a Haná. V místech, kde se setkávají, hovoříme 
o přechodných oblastech. Mezi Slováckem a Valašskem je to 
luhačovické Zálesí, kam se řadí také Dobrkovice.  

Vánoční bohoslužby  

   Velký Ořechov Okolní obce 

24.12.2022 Štědrý den 

13:00 bohoslužba pro rodiče a děti  

22:00 „Půlnoční mše sv.“ se zpíváním koled  

 
20:30 Hřivínův Újezd – „Půlnoční 
mše sv.“ se zpíváním koled 

25.12.2022  Narození Páně 

7:30 – mše sv. k Narození Ježíše Krista 

 9:00 – mše sv. k Narození Ježíše Krista 

 
10:30 Kaňovice - mše sv. 
k Narození Ježíše Krista 

26.12.2022 Svátek sv. Štěpána 
7.30 mše sv.   

 9:00 Částkov – mše sv.  

30.12.2022 Svátek sv. Rodiny 17:00 obnova manželských slibů  

31.12.2022 Sv. Silvestra - papeže  
15:30 Doubravy – poděkování 
Bohu za uplynulý rok 

17:00 poděkování Bohu za uplynulý rok  

1.1.2023 Nový rok 

7:30 mše sv. ke cti Matky Boží P. Marie 
 

9:00 mše sv. ke cti Matky Boží P. Marie 

 
10:30 Kaňovice mše sv. ke cti 
Matky Boží P. Marie 



SPOLEČENSKÁ RUBRIKA 

 
 

PŘISTĚHOVÁNÍ  ODSTĚHOVÁNÍ NAROZENÍ ÚMRTÍ 
Tomáš Svízela Štěpán Urbánek Zuzana Zehnalová Hana Svízelová Jaroslav Hladiš 
Lucie Svízelová Tomáš Juřík Nikola Nožičková Mariana Urbánková Alois Jurák 
Michal Urbánek Tamara Juříková Michal Nožička   
Lucie Urbánková Kristýna Juříková Kutiová    
Valentýna Urbánková     
      
     
     
     

   
 

K 1.1.2022 mělo v naší obci trvalý pobyt 241 obyvatel. Z toho 120 mužů a 121 žen.  
Průměrný věk byl 46,0 let. 
Nejvíce dětí je ve věku do 7 let, a to 56 %, mezi 7. a 15. rokem je to 36 % všech dětí.  
Zbylých 8 % je mezi 15. rokem a dospělostí.   

 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

Závěrka tohoto vydání proběhla 20.12.2022.  
S velkým poděkováním všem, kteří se jakkoliv zapojili do vytváření naší pospolitosti, 

Markéta Gajdušková 

Kalendář nadcházejících akcí 

31. 12. 2022 
Zpívání v kapli u nového betléma 

od 17:00 hodin 

4. 1. 2023 Mše v kapli v Dobrkovicích  

6. 1. 2023 
Výroční schůze hasičů v hospůdce 
od 19:00 hodin 

7. 1. 2023 Tříkrálová sbírka 

11. 1. 2023 

MUDr. Minařík ordinuje 
v Dobrkovicích a dále pak každý 
4. týden (8.2., 8.3., a dále dle 
situace s dopravní uzavírkou) 

14.-15.1.2023 První kolo voleb 

21. 1. 2023 Dětský karneval v Dobrkovicích 

27.-28.1.2023 Případné druhé kolo voleb 

28. 1. 2023 Hasičský ples v Dobrkovicích 

11. 2. 2023 Masopustní obchůzka 

3. 5. 2023 Sběr nebezpečného odpadu 

od 2.5.2023 Kontejner na objemný odpad 

Květen 2023 
Sbírka oblečení pro Diakonii 
Broumov 

30.6.2023 
Splatnost poplatků za psa, odpady 
a stočné 

Vánoční otevírací doba 

  Potraviny Hospůdka 

pá 23.12.2022 7:00-9:30, 15:00-16:00 18:00 – 24:00 

so 24.12.2022 7:00-09:30 zavřeno 

ne 25.12.2022 zavřeno zavřeno 

po 26.12.2022 zavřeno 18:00 – 24:00 

út 27.12.2022 7:00-10:00 zavřeno 

st 28.12.2022 7:00-10:00 18:00 – 24:00 

čt 29.12.2022 7:00-10:00 zavřeno 

pá 30.12.2022 7:00-10:00 18:00 – 24:00 

so 31.12.2022 7:00-10:00 Od 18:00 

ne 1.1.2023 zavřeno 18:00 – 24:00 

po 2.1.2023 7:00 – 10:00 zavřeno 

út. 3.1.2023 zavřeno zavřeno 

MUDr. Minařík, praktický lékař: tel. 737 878 487, 577 159 580 

MUDr. Žákovská, zubní ordinace: tel. 577 159 579                                                                    

Pošta Velký Ořechov: tel. 792 301 758 


